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Abstract (en)
The barrel (1) has a drum (2) that is coaxial to barrel arbour (3) in a direction to confine a barrel spring (4) which is hooked to drum and core (5).
Core is pivoted in a bore of drum. Core that is provided with first stopping surface (51) limits the axial travel of core in a direction, and second
stopping surface (52) opposite to first surface limits the axial travel of core. Drum is imprisoned between stopping surfaces, and pivots freely
about core. First core limiting surface and second core stopping surface are formed by rivet seam (57) which projects radially relative to bore. An
independent claim is included for a method of assembling timepiece barrel in receiving structure.

Abstract (fr)
Barillet d'horlogerie (1) avec un tambour (2) coaxial à un axe de barillet (3) selon une direction (D) agencé pour enfermer un ressort de barillet (4)
accroché audit tambour (2) et à une bonde (5) coaxiale audit axe de barillet (3) et guidée sur lui. Ladite bonde (5) pivote dans un alésage (21) dudit
tambour (2), et comporte une première surface d'arrêt (51) limitant la course axiale, selon ladite direction (D), de ladite bonde (5) par rapport à
une face interne (22) dudit tambour (2), et une deuxième surface d'arrêt (52) opposée à la précédente (51) et limitant la course axiale, selon ladite
direction (D), de ladite bonde (5) par rapport à une face externe (23) dudit tambour (2), lequel est monté, d'une part prisonnier entre ladite première
surface d'arrêt (51) et ladite deuxième surface d'arrêt (52), et d'autre part libre en pivotement autour de ladite bonde (5).
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